



香港佛教聯合會主辦 佛教葉紀南紀念中學

BUDDHIST YIP KEI NAM MEMORIAL COLLEGE

Sponsored by The Hong Kong Buddhist Association

香港新界青衣長青邨 CHEUNG CHING ESTATE, TSING YI ISLAND, NEW TERRITORIES

TEL: 2495 3363

E-mail:info@ykn.edu.hk

FAX:2433 9009

WEB:<http://www.ykn.edu.hk>

敬啟者：

一月份綜合通告

1. 學校旅行

本校擬於 2026 年 1 月 9 日（星期五）舉辦學校旅行，各級之旅行地點、集合及解散時間臚列如下：

級別	旅行地點	集合時間/地點	解散時間/地點	服飾要求
中一	西貢戶外康樂中心	上午 8:15 / 本校	下午 5:00 / 本校	冬季體育服
中二	麥理浩夫人度假村	上午 8:30 / 本校	下午 5:00 / 本校	冬季體育服
中三至中五	龍鼓灘燒烤場	上午 8:30 / 本校	下午 4:30 / 本校	便服
中六	大美督巴希雅海灣燒烤場	上午 9:30 / 本校	下午 4:00 / 大美督	便服

屆時各級由班主任及有關老師依次帶領前往各指定地點。是次活動於上課天進行，故所有同學必須參與，若有任何原因導致學生未能出席，懇請 台端事先與班主任聯絡並提交家長信及醫生證明文件予校方。

2. 家長日

為加強學校與家長的聯繫、了解及認識，本校將於 2026 年 1 月 24 日（星期六）上午八時十五分至下午一時舉行家長日，冀能對 貴子弟之品學有所裨益；當天將派發本年度上學期成績表。中一至中五家長請先行直接或透過 貴子弟與班主任約定時間，以便校方安排約見。

另「學校自評 — 家長問卷調查」亦定於是日在本校禮堂進行。當天蒞臨之家長請先前往禮堂填寫問卷，然後再往班房與老師會面。填寫問卷需時約十五分鐘，本校將安排老師及學生在場協助。

3. 拍攝班相

本校定於 2026 年 1 月 20 日（星期二）進行學生班級合照及制服團隊照片的拍攝。請家長提醒學生當天穿着整齊的冬季校服回校，以確保拍攝順利進行。學校將稍後通知有關相片訂購事宜。

4. 傑出學生表揚茶聚 2025

本校將於 2026 年 1 月 30 日（星期五）下午 2:30 在本校禮堂舉辦傑出學生表揚茶聚，旨在表揚在學業成績、品行及課外活動中表現優異的學生。我們將另行通知獲選參加的學生，並誠摯歡迎家長陪同，共同見證這一重要時刻。當天將使用半天時間表上課，放學時間為下午 12:40，敬希垂注。需留校協助準備的學生將另行通知。



香港佛教聯合會主辦 佛教葉紀南紀念中學

BUDDHIST YIP KEI NAM MEMORIAL COLLEGE

Sponsored by The Hong Kong Buddhist Association

香港新界青衣長青邨 CHEUNG CHING ESTATE, TSING YI ISLAND, NEW TERRITORIES

TEL: 2495 3363

E-mail:info@ykn.edu.hk

FAX:2433 9009

WEB:<http://www.ykn.edu.hk>

5. 繳交 2025-2026 年度家長教師會會費事宜

本校家長教師會成立以來，有賴各位家長、老師及同學之支持，會務得以順利進行。為了達成團隊精神，冀望全校家長都參加家長教師會，本年度會費二十元，將由各班班會費扣減，再轉交給家長教師會司庫袁鳳儀老師。

備註：兄弟姊妹在本校同時就讀只須繳交一份會費。(由較年長的學生繳交)

6. 堂費

由 2025-2026 學年度起，本校已依循教育局建議，並經法團校董會批准，向高中學生收取堂費港幣三百四十元正。

級別	全年堂費	徵收日期
中一至中三	免費	--
中四至中六	\$340.00	2026 年 1 月 12 日(星期一)前透過 Grwth 手機程式收取

此致
貴家長

佛教葉紀南紀念中學

校長



謹啟

二零二五年十二月十八日

請家長利用電子通告系統回覆此通告。



香港佛教聯合會主辦 佛教葉紀南紀念中學

BUDDHIST YIP KEI NAM MEMORIAL COLLEGE

Sponsored by The Hong Kong Buddhist Association

香港新界青衣長青邨 CHEUNG CHING ESTATE, TSING YI ISLAND, NEW TERRITORIES

TEL: 2495 3363

E-mail:info@ykn.edu.hk

FAX:2433 9009

WEB:<http://www.ykn.edu.hk>

18 December 2025

Dear Parents,

Comprehensive Notices for January

7. School Picnic

Our school will be holding a school picnic on 9 January 2026 (Friday). The locations, assembly and dismissal time of each form are listed as follows:

Form	Location	Assembly Time/Venue	Dismissal Time/Venue	Attire
S1	Sai Kung Outdoor Recreation Centre	8:15 am/School	5:00 pm/School	Winter PE Uniform
S2	Lady MacLehose Holiday Village	8:30 am/School	5:00 pm/School	Winter PE Uniform
S3 to S5	Lung Kwu Tan BBQ	8:30 am/School	4:30 pm/School	Casual Wear
S6	Tai Mei Tuk Bahia Restaurant Chung King BBQ	9:30 am/School	4:00 pm/ Tai Mei Tuk	Casual Wear

All students will be led by their respective class teacher and other teacher staff. Since the school picnic will take place on a school day, students who fail to show up may be subject to disciplinary actions. In case of absence or illness, please contact your class teacher as soon as possible and submit a parent's letter and medical certificate to the school.

8. Parents' Day

To strengthen home-school cooperation and to foster a more in-depth understanding of students' academic and personal development, the annual Parents' Day will be held on 24 January 2026 (Saturday) from 8:15 am to 1:00 pm, during which the first-term report cards of this academic year will be distributed. Parents of students from Form 1 to Form 5 are kindly requested to arrange an appointment time with the class teacher in advance, either directly or through your child, so that the school can make appropriate scheduling arrangements.

In addition, the Parent Questionnaire Survey for the "School Self-evaluation" will also be conducted at the school hall on the same day. Parents who attend are kindly requested to fill out the questionnaire in the hall before meeting teachers in the classrooms. It will take approximately fifteen minutes to complete the questionnaire, and teachers and students will be present to provide assistance.

9. Class Photoshoot

Class and school team photoshoot sessions are scheduled for 20 January 2026 (Tuesday). Parents are kindly reminded to ensure that students return to school on that day in proper winter school uniform so that the photoshoot can proceed smoothly. Further information regarding photo ordering arrangements will be provided in due course.



香港佛教聯合會主辦 佛教葉紀南紀念中學

BUDDHIST YIP KEI NAM MEMORIAL COLLEGE

Sponsored by The Hong Kong Buddhist Association

香港新界青衣長青邨 CHEUNG CHING ESTATE, TSING YI ISLAND, NEW TERRITORIES

TEL: 2495 3363

E-mail:info@ykn.edu.hk

FAX:2433 9009

WEB:<http://www.ykn.edu.hk>

10. Outstanding Students Celebration 2026

The Outstanding Students Celebration will be held on 30 January 2026 (Friday) at 2:30 pm in the school hall, with the aim of honoring students who have demonstrated excellence in academics, conduct, and extracurricular activities. The awardees will be notified in due course via school letter separately. Parents are most welcome to join us in this meaningful occasion to celebrate and share the joy and pride. The school will follow a half-day timetable with lessons ending at 12:40 pm. Please take note of this arrangement. Students who are required to assist with the preparations will be notified separately.

11. Matters concerning Parent-Teacher Association (PTA) Membership Fees Payment 2025-2026

Thanks to the support of parents, teachers and students, our PTA affairs and meetings have been carried out smoothly. To foster team spirit, we sincerely hope that parents will actively participate in activities organized by the PTA. This membership fee this year will be HKD 20.0, which will be deducted from the class membership fee and handed over to the PTA treasurer, Ms. Yuen Fung Yee.

Note: Siblings who are also current students of the school shall pay the membership fee once, to be paid by the older sibling/ student.

6. Tong Fai

Starting from the 2025–2026 academic year, the school, in accordance with the Education Bureau's recommendation and with the approval of the Incorporated Management Committee, will collect a Tong Fai of \$340 from senior secondary students.

Level	Annual Tong Fai	Collection Date
S1-3	Free	--
S4-6	\$340.00	To be collected via Grwth mobile app by 12 January 2026 (Monday)

Yours sincerely,

Mr. Lam Chi Wai, Jimmy
Principal

Parents are requested to use the electronic notification system to reply to this notice.